

ACTA DEL CONSEJO MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta:	1
Carácter de la sesión:	Ordinaria
Fecha de la sesión:	27 marzo 2023
Hora inicio/fin:	20:10 / 22:40
Lugar:	Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. José Luís López Ibáñez	Presidente (PSOE)
D ^a . Verónica Ruíz Escrig	Vicepresidenta (Compromís)
D. Vicent Francesc Sales Mateu	Concejal (P Popular)
D ^a . Marinela Mónica Barabás	Vocal (Alcaldía)
D. Sonia Gómez Maseda	Vocal (Vox)
D. Pascual Barreda Martínez	AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
D. José Vte. Álvarez Miravet	AVV El Saboner
D. Pedro Bermúdez Bolos	AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
D. Francisco Martínez Gómez	AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
D ^a . Concepción Guillamón Albalade	AVV La Choquera
D ^a . Anunciación Lainez Castel	AVV Cultural Cardenal Costa y Adyacentes.
D. Ramón Muñoz Buj	AVV Las Galeras y Adyacentes
D. Jose Ramón Broncano García	AVV. Los Ángeles
D ^a . Encarna Marmaneu Aguilar	AVV. Rei En Jaume
D. Raúl Cantos Salvador	AVV. Santo Domingo
D ^a . Laura Bachero Colomer	AVV. Y propietarios Grupo San Arturo
D. Pablo Ibañez García	A. Veinal i Esportiva Venta Nova
D ^a . María Amparo Garrigós	AVV. Raval Universitari
D. Ramón Cifre Andreu	AVV. La Dehesa
D. Matías Miranda Palanques	AVV. Racó Mercader
D. Antonio Lara Falcó	AMPA Colegio Grans i Menuts

Miembros ausentes:

D^a. Lorena Bachero Colomer
 D. Casto Moya Macias
 D. Pedro Gómez Simón
 D^a. Luz María Ramos Casas
 D. Jesús Emilio Pérez Almazán
 D^a. Irene Gómez Santos
 D^a. Alexandra Lipan
 D^a. Rosa Lidón Ejarque Gual
 D. Eduardo Castillo Serrano
 D. Vicente Gonell Mulet
 D. Emilio Meneses Morejón
 D. Eugeni Fabregat Ros
 D. Enrique Javier Guillamón Pradas

EXCUSA AUSENCIA (*)

Vocal (Alcaldía) (*)
 Vocal (PSOE)
 Vocal (PSOE)
 Vocal (C'S)
 Vocal (P Popular)
 Vocal (Podem-Esquerra Unida)
 Vocal (Podem-Esquerra Unida)
 AMPA Ceip Vicente Artero (*)
 AVV. Morterás
 AVV. Partida Benadresa
 AVV. San José Obrero - Cremor
 AVV. Maset Blau
 AVV. San Lorenzo (*)



D^a. Eva Valero Martínez
D^a. Esther Franch Gimeno

AMPA CP. Benadresa
AMPA CP. Jamie I

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del día establecido:

1º.- APROBACIÓN DE LA ACTA DEL CONSEJO DE DISTRITO OESTE CELEBRADA EL 21 DE DICIEMBRE DE 2022.

Se aprueba el acta ordinaria del Consejo de Distrito Oeste celebrado el 21 de Diciembre de 2022, por unanimidad de los miembros del Consejo.

2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El Sr Presidente informa que ha llegado un poco tarde debido a que ha tenido que ir a Montan, el pueblo donde está activo el incendio en el Alto Maestrazgo, en calidad de Alcalde en funciones.

3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte de la Secretaria del Consejo del Distrito Oeste, se procede a la lectura de las contestaciones que han ido informando los distintos negociados, como son Infraestructuras y Movilidad Urbana. Como consecuencia de estas contestaciones, todos los miembros presentes han puesto de manifiesto su descontento en las mismas. Porque muchas de ellas no se realizan o se les contesta que lo estudiarán para más adelante. Todos ellos, han solicitado de forma verbal que se indique esta desconformidad en el acta, indicando que la sensación que tienen es que están perdiendo el tiempo y que no se les hace caso.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr. Raúl Cantos, representante de la AVV Grupo Santo Domingo, reitera la petición de que se instale un badén.

Reitera la petición de que se arregle la acera de la plaza, puesto que ya solicitó en su día que cortaran los árboles y se le denegó. Las raíces están levantando el pavimento y los niños pueden caer.

Solicita que se instalen 3 maceteros en la plaza que han hecho nueva. Al lado del Grupo, puesto que los vehículos circulan por encima de la misma y pueden haber atropellos.

La Sra. María Amparo Garrigós, representante de la AVV. Raval Universitari, comunica que tiene algunas dudas en cuanto a las bases de los presupuestos participativos, a lo que la Vicepresidenta, Verónica Ruiz indica que es un apartado que gestiona el Concejales Mezquita, que lo hablará con él y que le llamarán por teléfono los técnicos Victor Escoín o Virginia Morales.



Reitera la petición de que la Consellería subasta locales y que el Ayuntamiento podría adquirir un local para poder cederlo a la Asociación de Vecinos para darle una utilidad de local social.

Propone que visto el descontento generalizado por todos los miembros del Consell, cada cierto tiempo vengan técnicos municipales a explicar los motivos por los cuales no se ejecutan las peticiones que ellos hacen. Poniendo de ejemplo el Técnico responsable de la iluminación en las calles, para explicar los motivos por los cuales no se puede poner más luz, o el Técnico de limpieza o movilidad y parques y jardines.

El Sr. Jose Ramón Broncano, representante de la AVV Los Ángeles, pone de manifiesto el descontento, en su caso, de tener la sensación de estar perdiendo el tiempo, de que las peticiones que realiza se le están denegando o no le dan solución.

Reitera la petición de tener información acerca del alcantarillado en la parte baja de la urbanización, sobre los tres vecinos que no disponen de alcantarillado.

Reitera la petición de instalar dos espejos en la curva que hay en la caseta de vecinos, puesto que es una curva muy cerrada tanto para el que sube como para el que baja.

Pregunta que es lo que está pasando en Movilidad Urbana. Indica que los servicios de autobús en la zona Oeste, concretamente en las urbanizaciones de montaña, se dijo que en febrero estaría solucionado, pero que están en Abril y todavía no les han informado de nada. La Vicepresidenta, Verónica Ruiz pregunta in situ a través de wasap al Concejal Jorge Ribes sobre este problema y le indica que la próxima semana hay una reunión prevista con el gerente de la empresa de autobuses. Se queda que nada más se sepa alguna cosa en concreto la Secretaria enviará la información a los afectados por mail.

Informa de su disconformidad sobre la contestación que le han dado acerca del muro, que supuestamente destruyó el camión de recogida de poda. Indicándole que debía hacer la reclamación por escrito.

El Sr. Ramón Muñoz, representante de la AVV. Las Galeras, indica que el servicio de limpieza no pasa por las Galeras, que todas las mañanas tiene que barrer el acceso a su vivienda puesto que se encuentra piedras.

El Sr. Ramón Cifre, representante de la AVV. La Dehesa, reitera la petición de que se instalen más bancos. Que los lleva reclamando hace un año o más.

Reitera la petición de que se balice la zona de la parada de autobús, ya que estacionan vehículos y dificulta el acceso de las personas y el propio autobús a la propia parada.

La entrada a la Cuadra Mercader, solicita que se repinte con el nombre de Cuadra Mercader, puesto que ya no se distingue.

Informa que los carteles avisando de los horarios en la semana de fiestas de la Magdalena, no los han puesto en algunas urbanizaciones de montaña que pertenecen a Castelló, pero por contra se ha comprobado que se han instalado en urbanizaciones que pertenecen al término de Borriol, como es el Abeller, indicando además que en esa información la última parada se realiza en la urbanización de "El Tomillar" cuando debería de haber sido La Joquera, Mercader....



Indica que un operario que fue a instalar una papelería hace tiempo en la Urbanización de la Dehesa, le contestó mal, puesto que el Presidente de la Asociación le indicaba donde debía instalarla y el operario le contestó mal y de muy malas maneras. A lo que el Presidente, Jose Luís López indica que en el momento en que esto ocurre que debe hacerlo saber al Ayuntamiento para que este tome medidas sobre la persona indicada.

El Sr. Pablo Ibañez, representante de la AVV Veinal i Esportiva Venta Nova, solicita ampliar la línea 6, es decir, esta línea en la actualidad está hasta las 21:30 horas, pero solicita ampliar media hora más, hasta las 22:00 horas, ya que hace un tiempo el horario era ese.

En la nueva zona verde solicita un aparato más de gimnasia, a lo que el Presidente contesta que, puesto que allí ya se dispone de aparatos, en el caso de que haya más disponibilidad, será para otras asociaciones que no disponen de ninguno en este momento, como es el caso de La Choquera.

Indica que para poder acceder a la nueva zona verde, hay un acceso para minusválidos, que está hecho con tierra, por lo que solicita que se asfalte o se tire una pequeña solera de hormigón para hacer más accesible dicho acceso.

Insiste en el descontrol que lleva tanto la Generalitat como Ministerio de Carreteras en cuanto a la iluminación de las rotondas que están todas ellas sin luz.

Reitera la petición de que los masets que están situados detrás de la nueva zona verde requieren de más iluminación.

Solicita que se instale una placa visible desde la carretera, indicando el nombre Venta Nova, puesto que muchos repartidores o incluso ambulancias no saben donde está.

En cuando al asfaltado de la nueva calle, solicita que pinten líneas blancas en los arcones de la calle, porque de esta forma queda la calle más terminada. Concretamente entre los números 337 al 377.

La Sra. Anun Láinez, representante de la AVV. Cultural Cardenal Costa y Adyacentes indica que en la calle Pintor López, esquina con el colegio Soler i Godes, hay un solar, indica que pertenece a Solvia, la valla está rota, solicita que se repare.

Reitera la petición de instalar una plataforma de goma en la Avda. Espronceda, donde está la parada de autobús.

Indica que en la Avda. Espronceda, los bordillos de la acera están sueltos y rotos, concretamente no son bordillos, son azulejos, los cuales se rompen con facilidad, indica que ha puesto un SMC.

Propone que para los próximos presupuestos participativos, a nivel general, se debería dar una solución a los imbornales, poner algún tipo de rejilla para que estén siempre limpios y no se embocen.

El Sr. Matías Miranda, representante de la AVV. Racó de Mercader, indica que en la entrada de la urbanización hay varios socavones que solicita que se reparchen, concretamente uno de ellos, es peligroso.

Indica que, entrando a la Urbanización, en el primer cruce, hay un triángulo, donde hay una paleta de prohibido circular a más de 40, solicita que retire la señal y s



instale en otro sitio y que se asfalte ese triángulo, ya que de esta forma facilitará los giros de los vehículos.

En este mismo cruce, había una señal de Stop, solicita que se vuelva a instalar.

Reitera la petición de instalar una señal de "Recogida de Poda".

Cuando se instalaron los badenes, se indicaron con una señal advirtiendo de los mismo, por lo visto esa señal se ha soltado y posiblemente esté en el suelo. Solicita que se ancle bien en el suelo.

Hace años había una placa con la dirección Calle Algimia de Almonacid, solicita que se ponga de nuevo la placa.

En el mismo cruce de la calle Algimia de Almonacid, hay un poste de madera con una farola, dicho poste hay peligro de que pueda caerse, puesto que está muy inclinado.

En el cruce de la calle Algimia de Almonacid, en vez de ir por esa calle, hay que seguir recto, que entra hacia un camino de tierra que está en pendiente, hay una curva y se solicita que se instale un espejo en la misma, puesto que el que sube va rápido para que no se le pare el coche y el que baja, va rápido porque es una pendiente, por ello se considera necesario que se instale un espejo.

Solicita que se instale la paleta de dirección de la calle Algimia de Almonacid.

Solicita que se limpie las cunetas de hierbas que están invadiendo el camino de toda la urbanización.

Indica que desde la entrada de la urbanización, hasta los contenedores, que será aproximadamente unos 500 metros, no hay ninguna farola, por lo que solicita que se instalen algunas para poder iluminar la propia entrada a la urbanización.

Solicita que en la parcela comunitaria se planten ocho moreras y que se vuelva a allanar con el rulo y se vuelva a tirar zahorra.

Reitera más visita policial.

La Sra. Laura Bachero, representante de la AVV y Propietarios San Arturo, reitera que se ilumine más la zona de entrada al campo de futbol San Lorenzo.

Reitera la instalación de aparatos de gimnasia.

En el parque Mérida, solicita que se instalen más bancos con respaldo en la zona donde no hay césped y hay columpios para niños. A ser posible donde hay sombra.

Reitera la petición de limpieza de la parcela situada en la parte de más arriba del parque Mérida, está muy sucia.

El Sr. Antonio Lara Falcó, representante del AMPA Colegio Grans i Menuts, solicita que se pinte la vía ciclopeatonal, indica que hay pintado una línea blanca, pero que no es suficiente, que debería estar más señalizado. Propone la idea de instalar pivotes, para delimitar el carril, además de indicar con señalización de prohibido circular camiones.



El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV. El Roser, ctra. Borriol y adyacentes, insiste en que el semáforo de la Ctra. Borriol con calle María Teresa de Calcuta, no funciona, indica que cuando vayan a revisar que le llamen para comprobar in situ con el técnico.

Informa que los árboles de la Ctra. Borriol han sido podados, pero no los de dentro del grupo ni del Parque del Roser.

Reitera la petición de instalar reflectantes en las farolas de la Cuadra Segona, subiendo por la Grupo San Agustí.

Reitera la instalación de anclajes en los contenedores de basura situados en la Ctra. Borriol y Cuadra Segona.

Propone la idea que se cambie la ubicación del parque de esparcimiento canino a la salida de la guardería Biberons, puesto que los niños salen de la guardería y no es agradable por el olor y las defecaciones.

Reitera que se devuelva la señal informativa de la empresa Comercio, puesto que dicha señal fue pagada por la propia empresa. No tiene porqué quedársela el Ayuntamiento.

Pregunta cuando se limpiará el Barranco del Sol.

Reitera la reclamación de falta de alumbrado en el Camino Collet, entrada del Hospital la Magdalena. El Presidente indica que al ser ese tramo suelo no urbanizable no se puede instalar farolas, pero el presidente del grupo Roser indica que se podrían instalar farolas con placas solares.

Reitera que en la entrada del Cementerio Nuevo no hay señalización vertical ni horizontal, incluso en invierno no está alumbrada la zona, lo cual queda muy desangelado.

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintidós horas y cuarenta minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria del Consejo, en el lugar y fecha al principio expresados.





ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta:	1
Caràcter de la sessió:	Ordinària
Data de la sessió:	27/03/2023
Hora inici/fi:	20:10 / 22:40
Lloc:	Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. José Luís López Ibáñez	Presidente (PSOE)
D ^a . Verónica Ruíz Escrig	Vicepresidenta (Compromís)
D. Vicent Francesc Sales Mateu	Concejal (P Popular)
D ^a . Marinela Mónica Barabás	Vocal (Alcaldía)
D. Sonia Gómez Maseda	Vocal (Vox)
D. Pascual Barreda Martínez	AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
D. José Vte. Álvarez Miravet	AVV El Saboner
D. Pedro Bermúdez Bolos	AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
D. Francisco Martínez Gómez	AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
D ^a . Concepción Guillamón Albalate	AVV La Choquera
D ^a . Anunciación Lainez Castel	AVV Cultural Cardenal Costa y Adyacentes.
D. Ramón Muñoz Buj	AVV Las Galeras y Adyacentes
D. Jose Ramón Broncano García	AVV. Los Angeles
D ^a . Encarna Marmaneu Aguilar	AVV. Rei En Jaume
D. Raúl Cantos Salvador	AVV. Santo Domingo
D ^a . Laura Bachero Colomer	AVV. Y propietarios Grupo San Arturo
D. Pablo Ibañez García	A. Veinal i Esportiva Venta Nova
D ^a . María Amparo Garrigós	AVV. Raval Universitari
D. Ramón Cifre Andreu	AVV. La Dehesa
D. Matías Miranda Palanques	AVV. Racó Mercader
D. Antonio Lara Falcó	AMPA Colegio Grans i Menuts

Membres absents:

D^a. Lorena Bachero Colomer
D. Casto Moya Macias
D. Pedro Gómez Simón
D^a. Luz María Ramos Casas
D. Jesús Emilio Pérez Almazán
D^a. Irene Gómez Santos
D^a. Alexandra Lipan
D^a. Rosa Lidón Ejarque Gual
D. Eduardo Castillo Serrano
D. Vicente Gonell Mulet
D. Emilio Meneses Morejón
D. Eugeni Fabregat Ros

EXCUSA ABSENCIA (*)

Vocal (Alcaldía) (*)
Vocal (PSOE)
Vocal (PSOE)
Vocal (C'S)
Vocal (P Popular)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)
AVV. Morterás
AVV. Partida Benadresa
AVV. San José Obrero - Cremor
AVV. Maset Blau



D. Enrique Javier Guillamón Pradas
D^a. Eva Valero Martínez
D^a. Esther Franch Gimeno

AVV. San Lorenzo (*)
AMPA CP. Benadresa
AMPA CP. Jamie I

Secretària:

Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia establert:

1r.- APROVACIÓ DE L'ACTA DEL CONSELL DE DISTRICTE OEST CELEBRADA EL 21 DE DESEMBRE DE 2022.

S'aprova l'acta ordinària del Consell de Districte Oest celebrat el 21 de Desembre de 2022, per unanimitat dels membres del Consell.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El Sr President informa que ha arribat una mica tard pel fet que ha hagut d'anar a Montan, el poble on està actiu l'incendi en l'Alt Maestrat, en qualitat d'Alcalde en funcions.

3r.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part de la Secretària del Consell del Districte Oest, es procedeix a la lectura de les contestacions que han anat informant els diferents negocis, com són Infraestructures i Mobilitat Urbana. A conseqüència d'aquestes contestacions, tots els membres presents han posat de manifest el seu descontentament en aquestes. Perquè moltes d'elles no es realitzen o se'ls contesta que ho estudiaran per a més endavant. Tots ells, han sol·licitat de manera verbal que s'indique aquesta desconformitat en l'acta, indicant que la sensació que tenen és que estan perdent el temps i que no se'ls fa cas.

4t.- PRECS I PREGUNTES.

El Sr. Raúl Cantos, representant de l'AV Grup Santo Domingo, reitera la petició que s'instal·le un gual.

Reitera la petició que s'arregle la vorera de la plaça, ja que ja va sol·licitar en el seu moment que tallaren els arbres i se li va denegar. Les arrels estan alçant el paviment i els xiquets poden caure.

Sol·licita que s'instal·len 3 jardineres en la plaça que han fet nova. Al costat del Grup, ja que els vehicles circulen per damunt de la mateixa i poden haver-hi atropellaments.

La Sra. María Amparo Garrigós, representant de l'AV. Raval Universitari, comunica que té alguns dubtes quant a les bases dels pressupostos participatius, al que la Vicepresidenta, Verónica Ruiz indica que és un apartat que gestiona el Regidor Mesquita, que ho parlarà amb ell i que li telefonaran els tècnics Victor Escoín o Virginia Morales.

Reitera la petició que la Conselleria subhasta locals i que l'Ajuntament podria adquirir un local per a poder cedir-lo a l'Associació de Veïns per a donar-li una utilitat de local social.





Proposa que vist el descontentament generalitzat per tots els membres del Consell, cada cert temps vinguen tècnics municipals a explicar els motius pels quals no s'executen les peticions que ells fan. Posant d'exemple el Tècnic responsable de la il·luminació als carrers, per a explicar els motius pels quals no es pot posar més llum, o el Tècnic de neteja o mobilitat i parcs i jardins.

El Sr. Jose Ramón *Broncano, representant de l'AV Los Angeles, posa de manifest el descontentament, en el seu cas, de tindre la sensació d'estar perdent el temps, que les peticions que realitza se li estan denegant o no li donen solució.

Reitera la petició de tindre informació sobre el clavegueram en la part baixa de la urbanització, sobre els tres veïns que no disposen de clavegueram.

Reitera la petició d'instal·lar dos espills en la corba que hi ha en la caseta de veïns, ja que és una corba molt tancada tant per al que puja com per al que baixa.

Pregunta que és el que està passant en Mobilitat Urbana. Indica que els serveis d'autobús en la zona Oest, concretament a les urbanitzacions de muntanya, es va dir que al febrer estaria solucionat, però que estan a l'abril i encara no els han informat de res. La Vicepresidenta, Verónica Ruiz pregunta in situ a través de *wasap al Regidor Jorge Ribes sobre aquest problema i li indica que la setmana vinent hi ha una reunió prevista amb el gerent de l'empresa d'autobusos. Es queda que res més se sàpia alguna cosa en concret la Secretària enviarà la informació als afectats per mail.

Informa de la seua disconformitat sobre la contestació que li han donat sobre el mur, que suposadament va destrossar el camió de recollida de poda. Indicant-li que havia de fer la reclamació per escrit.

El Sr. Ramón Muñoz, representant de l'AV. Les Galeres, indica que el servei de neteja no passa per les Galeres, que tots els matins ha d'agranar l'accés al seu habitatge perquè es troba fins i tot pedres.

El Sr. Ramón Cifre, representant de l'AV. La Devesa, reitera la petició que s'instal·len més bancs. Que els porta reclamant fa un any o més.

Reitera la petició que s'abalise la zona de la parada d'autobús, ja que estacionen vehicles i dificulta l'accés de les persones i el propi autobús a la pròpia parada.

L'entrada a la Quadra Mercader, sol·licita que es repintada amb el nom de Quadra Mercader, ja que ja no es distingeix.

Informa que els cartells avisant dels horaris en la setmana de festes de la Magdalena, no ho han posat en algunes urbanitzacions de muntanya que pertanyen a Castelló, però per contra s'ha comprovat que s'han instal·lat en urbanitzacions que pertanyen al final de Borriol, com és el Abeller, indicant a més que en aqueixa informació l'última parada es realitza a la urbanització de "La Timoneda" quan hauria d'haver sigut La Joquera, Mercader....

Indica que un operari que va anar a instal·lar una paperera fa temps a la Urbanització de la Devesa, li va contestar malament, ja que el President de l'Associació li



indicava on havia d'instal·lar-la i l'operari li va contestar malament i de molt males maneres. Al que el President, Jose Luís López indica que en el moment en què això ocorre que ha de fer-ho saber a l'Ajuntament perquè aquest prengui mesures sobre la persona indicada.

El Sr. Pablo Ibañez, representant de l'AV Veinal i Esportiva Venda Nova, sol·licita ampliar la línia 6, és a dir, aquesta línia en l'actualitat està fins a les 21.30 hores, però sol·licita ampliar mitja hora més, fins a les 22.00 hores, ja que fa un temps l'horari era aqueix.

En la nova zona verda sol·licita un aparell més de gimnàstica, al que el President contesta que, com que allí ja es disposa d'aparells, en el cas que hi haja més disponibilitat, serà per a altres associacions que no disposen de cap en aquest moment, com és el cas de la *Choquera.

Indica que per a poder accedir a la nova zona verda, hi ha un accés per a minusvàlids, que està fet amb terra, per la qual cosa sol·licita que s'asfalte o es tire una xicoteta solera de formigó per a fer més accessible aquest accés.

Insisteix en el descontrol que porta tant la Generalitat com Ministeri de Carreteres quant a la il·luminació de les rotondes que estan totes elles sense llum.

Reitera la petició que els masets que estan situats darrere de la nova zona verda requereixen de més il·luminació.

Sol·licita que s'instal·le una placa visible des de la carretera, indicant el nom Venda Nova, ja que molts repartidors o fins i tot ambulàncies no saben on està.

En quan a l'asfaltat del nou carrer, sol·licita que pinten línies blanques en els vorals del carrer, perquè d'aquesta manera queda el carrer més acabat. Concretament entre els números 337 al 377.

La Sra. Anun Láinez, representant de l'AV. Cultural Cardenal Costa i Adjacents indica que al carrer Pintor López, cantonada amb el col·legi Soler i Godes, hi ha un solar, indica que pertany a *Solvia, la tanca està trencada, sol·licita que es repare.

Reitera la petició d'instal·lar una plataforma de goma en l'Av. Espronceda, on està la parada d'autobús.

Indica que en l'Av. Espronceda, les vorades de la vorera estan solts i trencats, concretament no són vorades, són taulells, els quals es trenquen amb facilitat, indica que ha posat un *SMC.

Proposa que per als pròxims pressupostos participatius, a nivell general, s'hauria de donar una solució als embornals, posar algun tipus de reixeta perquè estiguen sempre nets i no s'embocen.

El Sr. Matías Miranda, representant de l'AV. Racó de Mercader, indica que en l'entrada de la urbanització hi ha diverses foradades que sol·licita que es reparcheen, concretament un d'ells, és perillós.

Indica que, entrant a la Urbanització, en el primer encreuament, hi ha una triangle, on hi ha una paleta de prohibit circular a més de 40, sol·licita que retire el senyal i s'instal·le en un altre lloc i que s'asfalte aqueix triangle, ja que d'aquesta manera facilitarà els girs dels vehicles.





En aquest mateix encreuament, hi havia un senyal de Stop, sol·licita que es torne a instal·lar.

Reitera la petició d'instal·lar un senyal de "Recollida de Poda".

Quan es van instal·lar els guals, es van indicar amb un senyal advertint dels mateix, segons sembla aqueix senyal s'ha soltat i possiblement està en el sòl. Sol·licita que s'ancore bé en el sòl.

Fa anys hi havia una placa amb l'adreça Carrer Algimia de Almonacid, sol·licita que es pose de nou la placa.

En el mateix encreuament del carrer Algimia de Almonacid, hi ha un pal de fusta amb un fanal, aquest pal hi ha perill que pugua caure's, port que està molt inclinat.

En l'encreuament del carrer *Algima d'Almonesir, en comptes d'anar per aqueix carrer, cal seguir recte, que entra cap a un camí de terra que està en pendent, hi ha una corba i se sol·licita que s'instal·le un espill en aquesta, ja que el que puja va ràpid perquè no se li pare el cotxe i el que baixa, va ràpid perquè és un pendent, per això es considera necessari que s'instal·le un espill.

Sol·licita que s'instal·le la paleta d'adreça del carrer Algimia de Almonacid.

Sol·licita que es netege les cunetes d'herbes que estan envaint el camí de tota la urbanització.

Indica que des de l'entrada de la urbanització, fins als contenidors, que serà aproximadament uns 500 metres, no hi ha cap fanal, per la qual cosa sol·licita que s'instal·len algunes per a poder il·luminar la pròpia entrada a la urbanització.

Sol·licita que en la parcel·la comunitària es planten huit moreres i que es torne a aplanar amb el *rulo i es torne a tirar llast.

Reitera més visita policial.

La Sra. Laura Bachero, representant de l'AV i Propietaris Sant Arturo, reitera que s'il·lumine més la zona d'entrada al camp de *futbol Sant Lorenzo.

Reitera la instal·lació d'aparells de *gimansia.

Al parc Mèrida, sol·licita que s'instal·len més bancs amb suport en la zona on no hi ha gespa i hi ha gronxadors per a xiquets. Si pot ser on hi ha ombra.

Reitera la petició de neteja de la parcel·la situada en la part de més amunt del parc Mèrida, està molt bruta.

El Sr. Antonio Lara Falcó, representant de l'AMPA Col·legi Grans i Menuts, sol·licita que es pinti la via de ciclovianants, indica que hi ha pintat una línia blanca, però que no és suficient, que hauria d'estar més senyalitzat. Proposa la idea d'instal·lar pivots, per a delimitar el carril, a més d'indicar amb senyalització de prohibit circular camions.



El Sr. Pascual Barreda, representant de l'AV. El Roser, ctra. Borriol i adjacents, insisteix que el semàfor de la Ctra. Borriol amb carrer María Teresa de Calcuta, no funciona, indica que quan vagen a revisar que li criden per a comprovar in situ amb el tècnic.

Informa que els arbres de la *Ctra. Borriol han sigut podats, però no els de dins del grup ni del Parc del Roser.

Reitera la petició d'instal·lar reflectores en els fanals de la Quadra Segona, pujant per la Grup Sant Agustí.

Reitera la instal·lació d'ancoratges en els contenidors de fem situats en la Ctra. Borriol i Quadra Segona.

Proposa la idea que es canvie la ubicació del parc d'esplai caní a l'eixida de la guarderia *Biberons, ja que els xiquets ixen de la guarderia i no és agradable per l'olor i les defecacions.

Reitera que es retorne el senyal informatiu de l'empresa Comercio, ja que aquest senyal va ser pagada per la pròpia empresa. No té perquè quedar-li-la l'Ajuntament.

Pregunta quan es netejarà el Barranc del Sol.

Reitera la reclamació de falta d'enllumenat en el Camí Collet, entrada de l'Hospital la Magdalena. El President indica que a l'ésser aqueix tram solc no urbanitzable no es pot instal·lar fanals, però el president del grup Roser indica que es podrien instal·lar fanals amb plaques solars.

Reitera que en l'entrada del Cementeri Nou no hi ha senyalització vertical ni horitzontal, fins i tot a l'hivern no està il·luminada la zona, la qual cosa queda molt sense encant.

I no havent-hi mes assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les vint-i-dues hores i quaranta minuts, estenent-se d'ella la present acta, que signen el President i la Secretària del Consell, en el lloc i data al principi expressats.

